
Zápisnica  z rokovania AS Fakulty PEDAS 
Dňa: 13.06.2024 

Miesto a čas rokovania: BF009 a MS TEAMS o 09:30 hod. (v súlade s článkom 7 ods. 3 
Rokovacieho poriadku AS FPEDAS sa rokovanie akademického senátu koná  hybridnou formou) 

Hlasovanie: prostredníctvom systému Onvote (onvote.uniza.sk) 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  bolo prítomných 14 z 20 členov AS FPEDAS  od bodu 
rokovania č. 5 12 z 20 členov AS FPEDAS 

Hostia: podľa prezenčnej listiny v miestnosti (3) a (3) prostredníctvom MS Teams 

Program rokovania: 

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania 
2. Správa o činnosti AS FPEDAS za rok 2023 
3. Výročná správa o činnosti FPEDAS 2023 
4. Výročná správa o hospodárení FPEDAS za rok 2023 
5. Rozpočet FPEDAS na rok 2024 
6. Návrh zmeny Organizačného poriadku FPEDAS- Dodatok č. 18 
7. Podmienky na prijatie pre 1. stupeň bakalárskeho štúdia na FPEDAS 
8. Podmienky na prijatie pre 2. stupeň inžinierskeho štúdia na FPEDAS 
9. Podmienky na prijatie pre 3. stupeň doktorandského štúdia na FPEDAS 
10. Návrh na doplnenie člena zo študentskej časti AS FPEDAS v Stálej volebnej a 

sčítacej komisie,  
11. Návrh na VYHLÁSENIE DOPLŇUJÚCICH VOLIEB do študentskej časti 

AKADEMICKÉHO SENÁTU Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a 
spojov  ŽILINSKEJ UNIVERZITY V ŽILINE (zástupca za Katedru leteckej 
dopravy) 

12. Rôzne 

K jednotlivým bodom rokovania bol elektronicky spolu s pozvánkou  zaslaný 
podkladový materiál (04.06.2024) v súlade s čl. 7 ods. 15 Rokovacieho poriadku AS FPEDAS, 
a zároveň boli publikované v súlade so zápisnicou z posledného rokovania AS FPEDAS na 
intranete Žilinskej univerzity v Žiline: https://shportal1.uniza.sk/unizadocs/fpdasenat/.  
Pozvánka na AS FPEDAS bola zverejnená na webovom sídle FPEDAS 
(https://fpedas.uniza.sk/sk/zamestnanci/vseobecne-informacie/oznamy/pozvanka-na-
rokovanie-akademickeho-senatu-fpedas) aj s odkazom na uložené materiály a informáciou 
o stretnutí k prerokovaniu rozpočtu, ktoré bolo plánované na 11.6.2024 v súlade so zápisom 
z AS FPEDAS v minulosti. Následne bolo dňa 11.6.2024 o 9.00 hod. v BF 249 tak ako bolo 
uvedené aj v pozvánkach na Zasadnutie AS FPEDAS stretnutie k návrhu rozpočtu FPEDAS 
a jeho prerokovanie, z ktorého bola vyhotovená zápisnica.  

V úvode  predsedníčka AS FPEDAS doc. Ing. JUDr. A. Novák Sedláčková, PhD. otvorila 
zasadanie AS FPEDAS, privítala  senátorov, hostí a menovite pána dekana prof. Ing. Miloša 
Poliaka, PhD., pani tajomníčku Ing. Vieru Špalkovú. 

Bolo skonštatované, že vzhľadom na počet prítomných senátorov AS FPEDAS prezenčne 
a online je senát uznášania schopný pre všetky body programu v súlade s čl. 7 ods. 16 
Rokovacieho poriadku AS FPEDAS, pretože je prítomných 14 z 21 senátorov. Následne sa 
pristúpilo k schvaľovaniu programu, kde predsedníčka uviedla, že s ohľadom na riadne 
ukončenie štúdia Alexa Cukera skončil jeho mandát v senáte a je potrebné doplniť do programu 
rokovania body, ktoré sa týkajú  návrhu na doplnenie člena zo študentskej časti AS FPEDAS  



v Stálej volebnej a sčítacej komisie ako aj návrhu na VYHLÁSENIE DOPLŇUJÚCICH 
VOLIEB do študentskej časti AKADEMICKÉHO SENÁTU Fakulty prevádzky a ekonomiky 
dopravy a spojov ŽILINSKEJ UNIVERZITY V ŽILINE (zástupca za Katedru leteckej 
dopravy), ktoré si dovoľuje predložiť a zaradiť na rokovanie senátu ako body rokovania č. 10 
a 11. K Programu zo strany AS FPEDAS neboli pripomienky. 

Výsledky hlasovania: 

prítomných 14 členov, za uvedený návrh hlasovalo 14 členov, zdržal sa 0, proti bolo 0.  

Uznesenie č. 2024/2/1: „AS FPEDAS Žilinskej univerzity v Žiline schválil návrh 
programu rokovania AS FPEDAS v zmysle čl. 7 ods. 18 Rokovacieho poriadku AS 
FPEDAS.“ 

 

Druhým bodom bola Správa o činnosti AS FPEDAS za rok 2023, ktorú podala predsedníčka 
akademickej obci FPEDAS. Následne otvorila diskusiu k vyššie uvedenej správe a po jej 
ukončení si dovolila požiadať senát o odsúhlasenie jej znenia. 

Výsledky hlasovania- prítomných členov:  

 Hlasovanie za: 14 členov, proti: 0, zdržal sa: 0 

Uznesenie č.2024/2/2: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov 
Žilinskej univerzity v Žiline podal v súlade s § 13f ods. 1 písm.l) Štatútu Žilinskej univerzity v 
Žiline ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm.m) Štatútu Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a 
spojov Žilinskej univerzity v Žiline Správu o činnosti Akademického senátu Fakulty prevádzky 
a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline za rok 2023.“  

 

Tretím bodom rokovania  bola Výročná správa o činnosti FPEDAS 2023, ktorú prezentoval 
prof. M. Poliak ako dekan, následne bola otvorená diskusia k tejto správe. Doc. A. Novák 
Sedláčková uviedla, že má formálne pripomienky na úpravu správy, zjednotenie písma, 
doplnenie udalosti, ktoré boli akceptované a prof. R. Madleňák uviedol, že Noc výskumníka 
bola už v roku 2022 v Poprade. Následne bolo pristúpené k hlasovaniu. 

Výsledky hlasovania- prítomných členov:  

 Hlasovanie za: 14 členov, proti: 0, zdržal sa: 0 

Uznesenie č.2024/2/3: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a 
spojov Žilinskej univerzity v Žiline schválil v súlade s § 13f ods. 1 písm.h) Štatútu Žilinskej 
univerzity v Žiline ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm.i) Štatútu Fakulty prevádzky a ekonomiky 
dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline Výročnú správu o činnosti Fakulty prevádzky a 
ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline za rok 2023.“ 

 
Štvrtým bodom rokovania bola Výročná správa o hospodárení FPEDAS za rok 2023, ktorú 
vysvetlila a zdôvodnila pani Ing. V. Špalková. K uvedenému bodu bola otvorená diskusia, kde 
mal prof. R. Madleňák pripomienky a otázky na ktoré mu pani tajomníčka odpovedala. 



Výsledky hlasovania- prítomných členov:  

 Hlasovanie za: 14 členov, proti: 0, zdržal sa: 0 

Uznesenie č.2024/2/4: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a 
spojov Žilinskej univerzity v Žiline schválil v súlade s § 13f ods. 1 písm.h) Štatútu Žilinskej 
univerzity v Žiline ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm.i) Štatútu Fakulty prevádzky a ekonomiky 
dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline Výročnú správu o hospodárení Fakulty 
prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline za rok 2023.“ 
 

Piatym bodom rokovania bol návrh rozpočtu FPEDAS na rok 2024, kedy predsedníčka uviedla, 
že v súlade so zápisom AS FPEDAS bolo pred zasadnutím senátu dňa 11.6.2024 stretnutie 
k rozpočtu o ktorom boli senátori ako aj členovia akademickej obce informovaní v pozvánkach 
aj na webovom sídle. Na tomto stretnutí bol návrh rozpočtu podrobne prezentovaný a všetky 
otázky a pripomienky prítomných zodpovedané. Následne požiadala predsedníčka pána dekana 
o prezentáciu návrhu rozpočtu na rokovaní. K tomuto bodu rokovania bola vedená rozsiahla 
diskusia v ktorej vystúpila Dr.h.c. prof. T. Čorejová, prof. R. Madleňák, Dr. P. Bohm, doc. M. 
Jurkovič a z verejnosti doc. Madleňáková, otázky smerovali k metodike tvorbe rozpočtu, 
efektivite dekanátu, zaťaženiu katedier výučbou a pod. Záverom diskusie bol konsenzus na 
doplnení podkladov k prerokovaniu rozpočtu na budúci rok a „porovnávacie tabuľky“ z roku 
pred rozpočtom, tzn. pre rozpočet na rok 2025 budú vybrané ukazovatele uvedené aj za rok 
2024, a zároveň sa senátori zaviazali, že sa v jesenných mesiacoch stretne vybraná skupina 
zainteresovaných senátorov, ktorá sa pokúsi namodelovať spravodlivú metodiku pre 
nasledujúce obdobie. Prípadne odporúčajú niektoré tabuľky rozpísať do správy o hospodárení 
v budúcnosti. V priebehu rozsiahlej diskusie museli dvaja senátori odísť z rokovania 
z pracovných a študijných dôvodov a ďalej rokoval AS FPEDAS v počte členov 12 z 20 
senátorov, čo nemalo vplyv na jeho uznášaniaschopnosť. 

Výsledky hlasovania- prítomných členov:  

 Hlasovanie za: 12 členov, proti: 0, zdržal sa: 0 

Uznesenie č.2024/2/5: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov 
Žilinskej univerzity v Žiline schválil v súlade s § 13f ods. 1 písm.f) Štatútu Žilinskej univerzity 
v Žiline ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm.g) Štatútu Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy 
a spojov Žilinskej univerzity v Žiline rozpočet Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a 
spojov Žilinskej univerzity v Žiline na rok 2024.“ 

Šiestym bodom rokovania bol Návrh na zmenu Organizačného poriadku FPEDAS- 
Dodatok č. 18, ktorý predstavil dekan FPEDAS a uviedol, že niektoré úpravy vyplývajú zo 
zjednotenia vnútorných predpisov v kontexte VSK UNIZA a iné konkrétne na pracoviskách, a 
to na Katedre cestnej a mestskej dopravy, Katedre železničnej dopravy a Katedre ekonomiky, 
s ohľadom na personálne zmeny a zabezpečenie kvality vzdelávacieho procesu  ako aj  
vedecko-výskumnej činnosti v podmienkach FPEDAS. V diskusii k tomuto bodu nikto 
nevystúpil. 

Výsledky hlasovania- prítomných členov:  

 Hlasovanie za: 12 členov, proti: 0, zdržal sa: 0 



Uznesenie č.2024/2/6: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a 
spojov Žilinskej univerzity v Žiline schválil v súlade s § 13f ods. 1 písm.a) Štatútu Žilinskej 
univerzity v Žiline ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm.a) Štatútu Fakulty prevádzky a ekonomiky 
dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline zmenu Smernice č. 5 Organizačný poriadok 
Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline (Dodatok č. 
18).“ 

 
Siedmym bodom rokovania bol návrh podmienok na prijatie pre 1. stupeň bakalárskeho 

štúdia na FPEDAS, ktoré pripravila pani prodekanka doc. K. Valašková a uviedol ho dekan 
FPEDAS prof. M. Poliak. Spolu s nimi bol ako podkladový materiál zaslaný aj „Informačný 
leták“. Následne bola otvorená diskusia v ktorej predsedníčka upozornila na nesprávne uvedené 
znenie zákona č. 131/2002 Z.z. o vysokých školách, čo je potrebné upraviť v dokumentoch ku 
všetkým trom stupňom štúdia, rovnako si dovolila požiadať o úpravu bodu 2.7, kedy uchádzači 
o študijný program letecká doprava, špecializácia profesionálny pilot musia predložiť 
osvedčenie o zdravotnej spôsobilosti I. triedy od Ústavu leteckej a preventívnej medicíny 
Košice alebo ÚLZ Praha alebo iného členského štátu EASA v zmysle požiadaviek PART – 
FCL 1 pred zahájením špecializovanej odbornej prípravy (leteckého výcviku). S týmito 
pripomienkami vedenie FPEDAS súhlasilo. 

Výsledky hlasovania- prítomných členov:  

 Hlasovanie za: 12 členov, proti: 0, zdržal sa: 0 

Uznesenie č.2024/2/7: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a 
spojov Žilinskej univerzity v Žiline schválil v súlade s § 13f ods. 1 písm.i) Štatútu Žilinskej 
univerzity v Žiline ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm.j) Štatútu Fakulty prevádzky a ekonomiky 
dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline Zásady a pravidlá prijímacieho konania na 
štúdium na FPEDAS pre 1. stupeň štúdia.“ 

 
Ďalším bodom rokovania boli Podmienky na prijatie pre 2. stupeň inžinierskeho štúdia na 

FPEDAS, kedy v diskusii boli iba zopakované pripomienky ako v predchádzajúcom materiály 
a rovnako bol predložený aj „Informačný leták“. 

Výsledky hlasovania- prítomných členov:  

 Hlasovanie za: 12 členov, proti: 0, zdržal sa: 0 

Uznesenie č.2024/2/8: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a 
spojov Žilinskej univerzity v Žiline schválil v súlade s § 13f ods. 1 písm.i) Štatútu Žilinskej 
univerzity v Žiline ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm.j) Štatútu Fakulty prevádzky a ekonomiky 
dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline Zásady a pravidlá prijímacieho konania na 
štúdium na FPEDAS pre 2. stupeň štúdia.“ 

 
Ďalším bodom rokovania boli Podmienky na prijatie pre 3. stupeň doktorandského štúdia 

na FPEDAS, kedy v diskusii boli iba zopakované pripomienky ako v predchádzajúcom 
materiály a rovnako bol predložený aj „Informačný leták“ a garant študijného programu 
Dopravné služby a logistika prof. J. Gnap predložil novú definíciu absolventa, ktorú požaduje 
zapracovať do predmetného materiálu. Vedenie fakulty tento návrh v celom rozsahu 
akceptovalo. 

 



Výsledky hlasovania- prítomných členov:  

 Hlasovanie za: 12 členov, proti: 0, zdržal sa: 0 

Uznesenie č.2024/2/9: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a 
spojov Žilinskej univerzity v Žiline schválil v súlade s § 13f ods. 1 písm.i) Štatútu Žilinskej 
univerzity v Žiline ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm.j) Štatútu Fakulty prevádzky a ekonomiky 
dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline Zásady a pravidlá prijímacieho konania na 
štúdium na FPEDAS pre 3. stupeň štúdia.“ 
 

Posledné dva body programu súvisia s ukončením členstva v AS FPEDAS Bc. Alexovi 
Cukerovi v súvislosti s úspešným ukončením štúdia a bol predložený návrh na doplnenie člena 
zo študentskej časti AS FPEDAS v Stálej volebnej a sčítacej komisie, za kandidáta bol 
navrhnutý Ing. Marek Nagy, ktorý s kandidatúrou súhlasil, a zároveň ani žiadny z členov AS 
FPEDAS nemal pripomienky. Hlasovanie prebehlo tajne v súlade s Rokovacím poriadkom AS 
FPEDAS. 

Výsledky hlasovania- prítomných členov:  

 Hlasovanie za: 12 členov, proti: 0, zdržal sa: 0 

Uznesenie č.2024/2/10: „AS FPEDAS Žilinskej univerzity v Žiline v súlade s článkom 4 
ods. 3 písm. a) Rokovacieho poriadku Akademického senátu  FPEDAS volí za zástupcu 
študentskej časti v Stálej volebnej a sčítacej komisii FPEDAS na funkčné obdobie 2024-2027 
Ing. Mareka Nagyho.“ 

V súlade s článkom 7 ods. 28 Rokovacieho poriadku AS FPEDAS bola navrhnutá oprava 
v skloňovaní mena kandidáta a následne oprava uznesenia č.2024/2/10: „AS FPEDAS Žilinskej 
univerzity v Žiline v súlade s článkom 4 ods. 3 písm. a) Rokovacieho poriadku Akademického 
senátu  FPEDAS volí za zástupcu študentskej časti v Stálej volebnej a sčítacej komisii FPEDAS 
na funkčné obdobie 2024-2027 Ing. Mareka Nagya.“ 

 
V nadväznosti na predchádzajúce uznesenie predložila a odôvodnila predsedníčka návrh na 

VYHLÁSENIE DOPLŇUJÚCICH VOLIEB do študentskej časti AKADEMICKÉHO 
SENÁTU Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov  ŽILINSKEJ UNIVERZITY V 
ŽILINE (zástupca za Katedru leteckej dopravy), tzn. návrh vyhlášky, rovnako ako aj 
harmonogram volieb. K predloženému materiálu nemali členovia pripomienky. 

Výsledky hlasovania- prítomných členov:  

 Hlasovanie za: 12 členov, proti: 0, zdržal sa: 0 

Uznesenie č.2024/2/11: AS FPEDAS Žilinskej univerzity v Žiline vyhlásil doplňujúce 
voľby v súlade s článkom 4 ods. 3 písm. a) Rokovacieho poriadku Akademického senátu  
FPEDAS do študentskej časti AS FPEDAS za katedru leteckej dopravy v súlade so zásadami 
volieb do AS FPEDAS.“ 

 
V časti Rôzne vystúpila Dr. h.c. prof. T. Čorejová s informáciami z Rady vysokých škôl, 

následne prof. R. Madleňák ako aj hosť doc. L. Madleňáková poukazovali na nejasnosť 
hodnotenia pedagogického výkonu, resp. hodnotenia jednotlivých predmetov. Bola vedená 
diskusia na túto tému a dekan fakulty definoval postup aj argumenty v súlade s VSK UNIZA.  



Na záver predsedníčka poďakovala senátorom za ich prácu, efektívne a konštruktívne 
rokovanie a informovala, že nasledujúci senát bude v októbri 2024. Zároveň poďakovala 
hosťom v miestnosti aj online, všetkým popriala pekné leto a ukončila rokovanie. 

V Žiline 13.06.2024 

Zápisnicu vyhotovila predsedníčka AS FPEDAS: doc. Ing. JUDr. A. Novák Sedláčková, PhD., 
pretože Ing. Vladimír Šalaga, PhD. nebol prítomný. 

Zápisnicu overil: doc. Ing. Martin Jurkovič, PhD.  


